

為保障信用卡持卡人（下稱付款人）之權益，星宇航空需進行信用卡驗證作業。由於付款人致電星宇航空客服中心為他人購買機票，但無法於機場報到時同行並出示信用卡驗證，故簽署本同意書，確認該機票之付款信用卡。

To protect the rights of the credit card holder (payer), STARLUX Airlines requires credit card verification. Due to the payer purchasing the ticket for another person (passenger) through our STARLUX Customer Service Center, and the passenger being unable to present the credit card for verification upon check-in, the payer provides this written consent to confirm the ticket payment with the credit card below.

一、旅客資訊 Passenger's information

| | | | |
|-------------------------|-----|---------------------|------|
| 旅客英文姓名 Passenger's Name | | 連絡電話 Phone | |
| 電子郵件 Email | | 機票號碼 Ticket/EMD No. | 189- |
| 航班號碼 Flight No | JX- | 航班日期 Flight Date | |
| 航班啟程地 From | | 航班目的地 To | |

二、付款人資料 Payer's Information

| | | | |
|-----------------------------------|--|------------------------|-------|
| 付款人姓名 Payer's Name | | | |
| 身分證號碼或護照號碼 ID No. or Passport No. | | | |
| 連絡電話 Phone | | | |
| 聯絡地址 Address | | | |
| 電子郵件 Email | | | |
| 購買金額 Amount | | | |
| 信用卡卡別 Type of Card | <input type="checkbox"/> VISA <input type="checkbox"/> Master <input type="checkbox"/> American Express <input type="checkbox"/> JCB <input type="checkbox"/> Diners | | |
| 信用卡卡號 Credit Card No. | | 信用卡效期 Card Expiry Date | MM/YY |

三、注意事項 Notices

我已清楚並同意下述注意事項。 I hereby acknowledge that I have read, understand and agree to the following notices.

- 同意蒐集及使用我的個人資料 Consent to the Collection and Use of my Personal Information.
- 付款人同意使用本人之信用卡向星宇航空支付上述旅客票券，若發卡銀行拒付該款項而使星宇航空遭受損失，付款人同意以現金支付該款項，並承擔第一順位給付責任。
I, the Payer, agree to use my own credit card to pay the above Passenger's ticket to STARLUX Airlines. If the card-issuing bank refuses to make payment which results in any loss or damage to STARLUX Airlines, I will be responsible for the payment obligation in first priority and will pay the amount in cash.
- 為保護付款人的權益，請攜帶附有照片之證件與購票時所使用之信用卡，以做驗證。
To protect the rights of the Payer, please bring a photo ID and the credit card of payment (which Payer purchased for the ticket) for verification.
- 本同意書僅供申請為他人付款同意之用，不做其他用途。您簽署本同意書時即表示您同意透過本同意書提供您的個人資料，關於本公司之隱私權保護政策，請參考星宇航空官方網站。
This consent is only for the purpose of payment consent for others. STARLUX Airlines will not use your personal information for any other purpose. You agree to provide your personal information upon your signature on this document. Please refer to STARLUX Website for any further information of our privacy policy.

| | | |
|--|--|-----------|
| 付款人簽名 Payer's Signature | 請同信用卡上簽名 Signature must match the signature on your credit card. | |
| 以下由星宇航空承辦人填寫 Completed by STARLUX PIC | | |
| 承辦人 PIC | 案件序號 Case No. | 申請日期 Date |